
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 03.11.2017 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

- 7 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Zuzana Slimáková 

 

 

Program: 

 

1.  Otvorenie 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa OZ 

4.  Voľba navrhovateľov uznesení 

5.  Voľba overovateľov zápisnice 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7.  Odpredaj pozemkov Vladimír Graňák 

8.  Odpredaj pozemkov pán Medla a pani Medlová 

9.  Odpredaj pozemku pod garážou p. Igor Mišík 

10. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Vladislav Mišík 

11. Zámena pozemkov p. Mária Milanová 

12. Zrušenie VZN č. 2/2015 zo dňa 16.04.2015 o úhradách za služby poskytované obcou 

Lúčky 

13. Zrušenie VZN č. 2/2003 zo dňa 02.05.2003 POŽIARNY PORIADOK OBCE LÚČKY 

14. Návrh dodatku č.3 k VZN č. 4/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

15. Návrh dodatku č.1 k VZN č. 2/2016 o úhradách, spôsobe určenia a platenia úhrad za 

poskytovanie sociálnej služby 

16. Návrh VZN č. 4/2017 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na 

dieťa a žiaka školy a školského zariadenia pre rok 2018 

17. Návrh Vnútorný predpis o úhradách za poskytované služby 

18. Návrh Bezpečnostná politika prevádzkarne IOM 

19. Návrh denného centra 

20. Návrh smernice o vybavovaní sťažností 

21. Správa o kontrolnej činnosti 

22. Informácie o činnosti komisií 

23. Pripomienky a podnety občanov obce 

24. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia  

25. Záver 



K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Piate zasadnutie OZ v roku 2017 otvoril o 16.00 privítaním všetkých prítomných starosta 

obce. Zasadnutia sa zúčastnilo 7 poslancov. OZ bolo uznášania schopné.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7     PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

Starosta upozornil poslancov, že zasadnutie OZ bude nahrávané. 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania 

 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 54/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 
 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Slimáková. 

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli starostom obce 

navrhnutí: Ing. Eva Mišíková, p. Martin Zachar, p. Miroslav Mrva  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 5 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Ing. Miroslava Garajová, Ing. 

Miroslav Pecho 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7   PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Osem poslancov plnenie prijatých uznesení obdržalo prostredníctvom mailovej pošty, jeden 

poslanec v písomnej forme. Starosta obce vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých 



uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých 

uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 55/2017  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

K bodu 7 programu OZ 

Odpredaj pozemkov Vladimír Graňák 

 

P. Graňák predložil LV, na ktorom dokladov vlastnícky podiel k nehnuteľnosti, ktorá susedí 

s nehnuteľnosťou ktorú chce odkúpiť a tvorí neoddeliteľný celok s nehnuteľnosťou. Zároveň 

je potrebné zrušiť uznesenie č. 24/2016 bod 1.  

Urobí sa zámer predať pozemok, ktorý bude visieť na úradnej tabuli v stanovenej lehote 15 

dní. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 56/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Odpredaj pozemkov pán Medla a pani Medlová 

 

Tieto pozemky boli schválené avšak nebol zverejnený zámer OZ predať tieto nehnuteľnosti je 

potrebné zverejniť tento zámer.  

Zároveň je potrebné určiť cenu za 1 m2. Finančná komisia navrhla cenu za 1 m2 vo výške 3,-

€. Poslanci k navrhnutej sume nemali žiadne pripomienky. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 57/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Odpredaj pozemku pod garážou p. Igor Mišík 

 

p. Igor Mišík splnil podmienku, že doniesol potrebné dokumenty k predaju pozemku parc.č. 

KN C 1212/18 o výmere 18 m2 pod jestvujúcou garážou. Zverejnený zámer na odpredaj tohto 

pozemku visel na úradnej tabuli obce v zákonne stanovenej lehote 15 dní. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 58/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 



K bodu 10 programu OZ 

Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Vladislav Mišík 

 

Komisia pre rozvoj a ekológiu obce nezasadala, je ale potrebné počkať na vyjadrenie komisie, 

ktorá bude do najbližšieho zastupiteľstva zasadať. 

 

 

K bodu 11 programu OZ 

Zámena pozemkov p. Mária Milanová 

 

Starosta obce - táto zámena sa mala uskutočniť už v roku 2012. Jedná sa o pozemky pod 

schodmi a prístup k vodopádu za pozemok - časť záhrady pod telocvičňou. Následne tento 

pozemok nebol vymenený, ale odpredaný p. Milanovej, čím vznikla kolízna situácia 

a následne ju musíme riešiť novou dohodou.   

 

Komisia pre rozvoj a ekológiu obce nezasadala, je ale potrebné počkať na vyjadrenie komisie, 

ktorá bude do najbližšieho zastupiteľstva zasadať. 

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Zrušenie VZN č. 2/2015 zo dňa 16.04.2015 o úhradách za služby poskytované obcou 

Lúčky 

 

Toto bolo v rozpore so zákonom. Malo by to byť len ako vnútorná smernica a preto je 

potrebné VZN č.2/2015 zrušiť.  

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 59/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

K bodu 13 programu OZ 

Zrušenie VZN č. 2/2003 zo dňa 02.05.2003 POŽIARNY PORIADOK OBCE LÚČKY 

 

p. Bočeková - Uznesením č. 10/2017 bol prijatý nový požiarny poriadok obce, pôvodný 

požiarny poriadok bol prijatý formou VZN. VZN môže byť zmenené alebo zrušené iba VZN. 

Z uvedeného dôvodu je nutné prijať VZN o zrušení požiarneho poriadku. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 60/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Návrh dodatku č.3 k VZN č. 4/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 



Poslanci nemali k navrhovaným zmenám dodatku č.3 k VZN č. 4/2015 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady žiadne pripomienky. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 61/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

K bodu 15 programu OZ 

Návrh dodatku č.1 k VZN č. 2/2012 o úhradách, spôsobe určenia a platenia úhrad za 

poskytovanie sociálnej služby 

 

Starosta obce - navrhli sme zmenu smerom nadol, aby sme moc nezaťažovali obyvateľov, 

ktorí túto službu potrebujú.  

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 62/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

K bodu 16 programu OZ 

Návrh VZN č. 4/2017 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na 

dieťa a žiaka školy a školského zariadenia pre rok 2018 

 

Starosta obce – ako každoročne sme povinní určiť výšku dotácie na jedného žiaka ZŠ s MŠ 

a z uvedeného dôvodu je potrebné prijať nové VZN. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 63/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

K bodu 17 programu OZ 

Návrh Vnútorný predpis o úhradách za poskytované služby 

 

p. Bočeková - upozornila, že  v navrhovanom vnútornom predpise o úhradách za poskytované 

služby, napriek tomu, že na ČOV minulý rok prebehla rozsiahla rekonštrukcia a bol zobraný 

úver nie je zmenená cena za stočné. To znamená, že príjmy za odpad nepokryjú výdavky na 

ČOV. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 64/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

K bodu 18 programu OZ 

Návrh Bezpečnostná politika prevádzkarne IOM 

 

Poslanci nemali k návrhu - Bezpečnostná politika prevádzkárne IOM žiadne pripomienky. 



Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 65/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

K bodu 19 programu OZ 

Návrh stanov denného centra 

 

Denné centrum sme sa rozhodli zriadiť preto, aby sme mohli našim dôchodcom poskytovať 

dotácie. Nakoľko naša JKD nemá vlastné IČO nemôže žiadať od obce dotácie. Najlepšie 

alternatíva je zriadiť denné centrum.  

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 66/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

K bodu 20 programu OZ 

Návrh smernice o vybavovaní sťažností 

 

p. Bočeková - na základe zákona č. 94/2017 Z.z., ktorým sa mení s dopĺňa zákon č. 9/2010 Z. 

z. o sťažnostiach vznikla obciam v zmysle § 11 ods. 1 zákona č. 9/1010 Z. z. o sťažnostiach 

povinnosť zosúladiť súčasnú smernicu o vybavovaní sťažností so súčasne platnou 

legislatívou. Z uvedeného dôvodu je predložená nová smernica o vybavovaní sťažností s 

prílohami. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 67/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

K bodu 21 programu OZ 

Správa o kontrolnej činnosti 

 

Vzhľadom k tomu, že hlavnej kontrolórke skolaboval počítač, nie je možné preniesť správu o 

kontrolnej činnosti. Preto v krátkosti informovala o prebiehajúcich kontrolách. O kontrole 

poplatkov na dolnom cintoríne a kontrole hospodárnosti a využiteľnosti motorových vozidiel 

na DP. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 68/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

K bodu 22 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Ing. Miroslav Pecho – prečítal poslancov vyjadrenie finančnej komisie: 

 



K úprave rozpočtu: 

A/ Športový klub Lúčky. K priloženému rozpočtu k žiadosti jednotlivé položky vysvetlil 

predseda ŠK Lúčky pán Plávka. Následne finančná komisia odporúča OZ schváliť dotáciu na 

rok 2018 vo výške 17 000 €, na tieto položky : odmena hospodára, odmena trénerom, 

prenájom telocvične a ihriska, občerstvenie, športové poplatky, výstrojový materiál, spotrebný 

materiál, údržba ihriska, elektrina, internet a video, doprava hráčova  cestovné hráčov. 

 

B/ Folklórna skupina Lúčan. Finančná komisia odporúča schváliť dotáciu na rok 2018 vo 

výške 1 100 € ma tieto položky : nákup čižiem a obuv na cvičenie.  

 

C/ Stolnotenisový klub Lúčky. Finančná komisia odporúča na OZ schváliť dotáciu na rok 

2018 vo výške  2 000 € na tieto položky : prenájom telocvične, registračky, tlačivá a 

poštovné, cestovné občerstvenie a spotrebný materiál. 

 

D/ Telovýchovná jednota Lúčky  - šachisti. Finančná komisia odporúča na OZ schváliť 

dotáciu na rok 2018 vo výške 2 600 € na tieto položky : zápasy IV. ligy – cestovné, 

občerstvenie, stravné, rozhodovanie vo výške 1 000 €, , zápasy V. ligy -  cestovné, 

občerstvenie, stravné, rozhodovanie vo výške 500 €,  turnaje v rámci TJ vo výške 800 € a a 

ostatné výdavky vo výške 300 €. 

 

E/ SLKOTVOR.  Finančná komisia odporúča na OZ schváliť dotáciu na rok 2018 vo 

výške 2 050 € na tieto akcie : 

1/ Označenie náučného chodníka sv. Cyrila a Metoda – nákup smerovníkov, tabúľ a 

náterových farieb vo výške 520 €. 

2/ Zachráňme včely – nákup včelích úľov vo výške 720 €. 

3/ Výroba didaktickej pomôcky „ Solárna sušička „ – materiál vo výške 360 €. 

4/ Prednáška o zdravej výžive – odmena lektorovi a nákup potravín na prezentáciu a 

ochutnávku vo výške 450 €. 

 

F/ VHS umenie . Finančná komisia odporúča na OZ schváliť dotáciu na rok 2018 vo 

výške 4 805 € na tieto akcie : 

1/ Pálenie Jánskej vatry a Lúčanský pltníček– stavba jánskej vatry, guláš pre občanov 

Lúčok, hudba občerstvenie vo výške  vo výške 725 € a Lúčanský pltníček vo výške 660 €. 

2/ Lúčanský hlásnik vo výške 2 790 €. 

3/ Old Boys – liga, amatérská liga, florbalová liga a vianočný turnaj vo výške 630 €. 

.   

FK odporúča: predložené dotácie schváliť.   

 

 

K žiadosti o dotáciu na krúžkovú činnosť pre ŠK Lúčky: 

Finančná komisia odporúča dotáciu na krúžkovú činnosť schváliť. 

 

K žiadosti o presun položiek dotácie ŠK Lúčky za rok 2017: 

Finančná komisia  odporúča presun medzi položkami dotácie ŠK Lúčky  za rok 2017, pričom 

sa celková dotácia za rok 2017 nezmení. 

  

K návrhu VZN o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa a 

žiaka školy a školského zariadenia pre rok 2018: 

Na základe predloženého VZN sa mení stav žiakov k 15.9.2017 a koeficient na jedného žiaka 

zostáva za rok 2017. Komisia odporúča schváliť predložený návrh VZN. 



 

K dodatku č. 3 k VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady:   

 

Na základe predloženého návrhu VZN sa  zvyšuje sadzba dane zo stavieb  o 0,001 € za každý 

začatý m² zastavanej plocha  a daň z bytov o 0,001 € za každý začatý m² podlahovej plochy 

bytu. Daň za psa sa znižuje na 5 €. Komisia odporúča schváliť predložený návrh dodatku 

k VZN. 

  

K vnútornému predpisu o úhradách za poskytované služby a činnosti zabezpečované 

Obcou Lúčky: 

Obec vypracovala vnútorný predpis o úhradách za poskytované služby a činnosti 

zabezpečované Obcou Lúčky. Finančná komisia niektoré ceny upravila a odporúča tento 

vnútorný predpis schváliť. 

 

K návrhu dodatku VZN o úhradách, spôsobe určenia a platenia úhrad za poskytovanie 

sociálnej služby: 

 

Na základe predloženého návrhu za znižuje výška úhrady za opatrovateľskú službu 

poskytované obcou z 1,65 € na hodinu na 1,00 € na hodinu. Komisia odporúča schváliť návrh 

dodatku k VZN. 

 

Ostatné komisie nezasadali. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 69/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

K bodu 23 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

 

p. Metod Salva L99 – mal pripomienku k článku v Spoločníku.  

- akcia Uctime si starobu  - prečo sa to robí cez týždeň? Treba sa zamyslieť nad úrovňou 

občerstvenia.  

- pracovná kniha od p. Leopolda Moravčíka - prezývky občanov – prečo to nie je vydané 

knižne ale iba pracovne? Treba sa porozprávať s p. Leopoldom Moravčíkom ohľadom 

vydania knihy.  

- zrkadlá v sále OcÚ – aby sa správne  namontovali na stenu lebo sú tam nezrovnalosti 

v odraze, 

- dotácia folklórnej skupine Lúčan – prečo je taká nízka suma? 

 

p. Vladimír Pecho L594 – žiada o osadenie tabule „Slepá ulica“ pred ulicou Láncová- 

Španie. Starosta poznamenal, že už je to v riešení. 

 

 

K bodu 24 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

Starosta obce:  

- 19.11.2017 bude v kinosále KD Choč premietaný film o Tadeuszovi Zasepovi, 



- pripravuje sa koncert k jubileu Tadeáša Salvu dňa 9.12.2017, 

- plynári majú sklz asi 3 týždne, prísľub odovzdania komunikácií je do konca roku s tým, že 

závady budú odstraňovať v roku 2018 na jar, 

- vypracovali sme s p. Petrou Mihokovou projekt – kompostéry. Jedná sa o veľkoobjemové 

kompostéry, ktoré budú rozmiestnené po obci, 

- Informačné centrum – nie je možné vysadiť zeleň, jediná možnosť je nasadiť dreviny 

a kvety do drevených kvetináčov, na tieto pripravujeme ďalší projekt, na ktorý budeme žiadať 

dotáciu, 

- urobilo sa zábradlie na hornom cintoríne, je ale osadené pri plote nakoľko po vyklčovaní 

koreňov po ľavej strane môžu vzniknúť nové hrobové miesta, 

- zábradlie na travertínoch, ktoré je hradené z projektov - stále sa ešte na tom robí a práce 

budú pokračovať i v roku 2018, 

- kontrola prokurátorky ohľadom výrubu drevín dopadla dobre až na drobné nedostatky, 

ktorých sa do budúcna musíme vyvarovať. Skomplikovala sa legislatíva ohľadne vydávania 

povolení,  

- čistenie tokov v obci je proces, ktorý vzhľadom k apatii kompetentných nevieme ovplyvniť. 

Na sedení v máji s zainteresovanými v probléme bol prísľub od povodia Váhu že do konca 

augusta prebehne čistenie toku Teplianka a je december.  

 

 

K bodu 25 programu OZ 

Záver 

 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Slimáková 

 

 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Miroslava Garajová 

 

 

 

 

Ing. Miroslav Pecho 

 

 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 

 

 

 


